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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnák Asszony!

„Szűkút-e a t~rkőtyfelvasartcís?» címmel a Házszabály 91_ §-a alapién kérdést kívánok
benyújtani Dr. Németh Imre miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztel Miniszter Úr!

Választókörzetem (Tapolca környéke) tabb szóló és bortermelője érdeklődi tt arról, hogy a
bortörvény módosításával változik-e a törköly további hasznosítása és annak elszámolása .
Többen attól Li~ak, hogy csak a kunfehértöi felvásárkí marad az egyedüli, aki a brrrászatí
melléktermék további felhasználásával foglalkozhat . A térségünkben is van olyan cég, amely
eddig is foglalkozott a tőrknly további hasznosításával igaz, hogy ez az őzem talajjavító
anyagot készített belőle és nem párlatot (KOFUMA). Ha csak a kunfehértöi üzem maradna az
egyedüli felvásárlója a törkölynek, ez nehézséget okozna a helyi termekíknek .

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2004 . január 20.
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